
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden i Kyrkans Hus 
2022-04-13 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Anders Wikman ledamot 
 
Frånvarande: 
Christina Strandberg vice ordförande 
Ove Gill ledamot 
 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2022-02-16 som godkändes. 

4. Inger har varit på utbildning för nya kassörer i föreningsstyrelserna.  
    Vi har från förbundet mottagit en del av de föreningspengar vi har rätt till d.v.s. 50kr per  
    medlem. 
    Från Eda Kommun har vi fått 2750kr. 
    Tillgångarna är fortsatt goda. 
 
5. Idag har vi 107 medlemmar, en person har begärt utträde och 2 har avlidit. 3 personer har 
    ej erlagt årets medlemsavgift. Inga nya ansökningar har inkommit sedan senaste möte. 

6. Nyheter på hemsida kan numer nås direkt via SPF-appen. 
     
7. Programkommittén har sammanträtt och presenterar förslag på aktiviteter under hösten 
     som diskuteras på dagens möte.     

8. Willy föreslår att vi har en klubbtävling 29 april med ev. grillning. Förslaget godkänns av   
     mötet. 
     Åke och Lasse Lövgren samt Anders Wikman deltar i SM i boule som äger rum i Växjö 
     27-28 augusti. 
     Leif Jansson som ingår i distriktsstyrelsen har fått i uppdrag att undersöka om möjlighet  
     att någon förening kan arrangera DM i boule 2022. 
     Vi har tillsammans med PRO  Köla och Järnskog beslutat om att söka pengar från  
     Allmänna Arvsfonden för byggande av en boulehall för åretruntspel. En skrivelse har 
     skickats till kommunstyrelsen i Eda om medfinansiering. Skrivelsen har vidarelämnats till  
     budgetberedningen. Anders J. kontaktar kommunchefen Anders Andersson. 
   



9.  Anders J. rapporterar från Värmlandsdistriktets styrelsemöte 24 mars. 
     Se referat på distriktets hemsida som lättast nås via SPF-appen. 

10. Lennart Skoglund fyller 80år 13 april och Anders J. uppvaktar med blommor. 

11. Pro Köla, Lions och SPF Seniorerna Edabygden har träffats och diskuterat om våffelcafét  
       i Skillingmark kan återuppstå med förslag på 6 veckor 2 juli till och med 14 augusti kl.13 
       till 18. Nytt möte planeras till 2 maj då definitivt beslut tas. 

12.  Vi kommer att ha fortsatt samarbete med PRO Köla och Järnskog angående våffelcafét i 
        Skillingmark och ansökan hos Allmänna Arvsfonden om medel till en inomhushall för  
        åretruntspel i boule. I år ser vi fram emot inbjudan till SPF Seniorerna Jössebygden. 

13. Referat från senaste möte i KPTR finns på vår hemsida. 

14. Distriktets årsmöte äger rum i Kils Arena 21 april. Christina och Birgitta deltar. 

15. Det blir styrelsekonferens för samtliga föreningsledamöter i Arvika 4 maj. 60+ mässa äger 
       i Karlstad Rackethall 18-19 maj.  

16. Nästa möte blir hos Birgitta torsdag 2 juni kl.11. 

 
      Ordföranden avslutar mötet och tackar Ove för kaffe med tilltugg. 
 

 

 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 

 

 

 

 


